
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Solvändan  
den 14 mars 2024, Eken 

 
Närvarande:  Ordf  Anders Bergzén, Jan Svensson, Kerstin Eriksson, Lena Sjölinger, Gunnel 
Nyberg, Bengt Jönsson, Barbro Knutsson, Britt-Marie Mörtsjö, Kennet Nyberg, Githa 
Dagmalm, Per-Olof Ohlsson  
 
Frånvarande:  
 

§ 1.  Mötet öppnas. 
 
Ordf Anders Bergzén öppnade mötet och hälsade alla välkomna särskilt Britt-Marie Mörtsjö 
och Jan Svensson som är nyvalda styrelsemedlemmar 
 

§ 2.  Godkännande av dagordningen 
 
Dagordningen godkändes. Bilaga 1
   

§ 3.  Godkännande av protokoll från föregående möte 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 4.  Konstituerande styrelsemöte 
 
Se separat styrelseprotokoll från 14 mars 
 

§ 5. Inkomna skrivelser 
 
A. Senioren 
Inget speciellt avseende tidningen Senioren 
 
B. Förbundet SPF 
Inga medlemskort skickas ut från Förbundet som tidigare meddelats 
 
C. Kalmar distriktet  
Distriktstämma 3 april. Följande åker: Anders Bergzén, Barbro Knutsson, Jan Svensson, Lena 
Sjölinger och Britt-Marie Mörtsjö. 
 

§ 6. Rapporter/information/annonsering 
 
A. Förbundet   
Anders Bergzén informerade från senaste distriktmötet där generaldirektören Peter 
Sikström från Förbundet var närvarande. Han informerade om ”Vad gör Förbundet?”, dess 



 
 

uppdrag, fördelning av medlemsavgifterna 2024, budget, besparingar, förväntningar på 
Förbundet, antalet anställda och vad pengarna ska användas till under detta år.  
B. Distriktet 
Distriktordförande Sven-Erik Karlsson har skickat en skrivelse till KLT angående att 
färdtjänstlinjen 411 ersatts med stadsbuss och detta har försämrat resandet betydligt för 
många seniorer särskilt de med rollatorer. En regel säger att endast tre rollatorer får tas med 
i stadsbussen. 
 
C. Eken, Ekengrupp regler mm 
Diskuterade skrivelsen vilka regler som ska gälla för Eken och Eken-gruppen.  Korrigering i 
förslaget och nytt förslag skrivs. Information från mötet mellan PRO och SPF.  
Bidrag kan sökas hos Lions för diverse inköp, Britt-Marie Mörtsjö tar med sig detta till Eken-
gruppen.  
 
Lena Sjölinger gav kort information om Solvändans ekonomi som är fortsatt god. Årsmötet 
går alltid med förlust då ingen entréavgift tas ut.   
 
D. Kommunarbete, valjobb, frivilligsamverkan 
15 personer vill hjälpa till med förtidsröstningen i juni. Utbildning kommer att ske i slutet av 
maj.  Ersättning för detta är 40 000 kr delat mellan SPF och PRO. Avtal gällande hyran samt 
ett avtal gällande motprestationen ska vara åtskilda.   
Anders Bergzén har deltagit på ett av kommun anordnat möte ”Friviligsamverkan” och 
lämnade information om detta bl a om generationsöverskridande aktiviteter och efterlyste 
förslag angående detta - kanske något inom musik. 
 

§ 7. Planering månadsträffar/fester/sammankomster m.m. 
 
A. Årsmöte  
Många deltagare, alla valen var snabbt klubbade av Henrik Yngvesson. Sångkören hade bra 
och fin repertoar.  
 
B. Träff med PRO 
Se § 6 C. 
 
C.  Månadsträff Eken 
Färdigplanerat. Intressant att se hur det fungerar med en månadsträff på Eken i stället för på 
Ladan.  
D.  AI 
Utvecklingen går fort inom den digitala världen och vi äldre har svårt att hänga med. Ska vi 
bjuda in någon från Linnéuniversitetet för att få information om detta? Förslag att avvakta 
till hösten.  
 

§ 8. Policyfrågor/styrelse/kommittéer/cirklar/aktiviteter 
 
A. Tillsammans unga/gamla 
Se § 6 D 
 



 
 

B. Nya lokalerna 
Se § 6 C samt Bertil Johanssons redogörelse  

 

§ 9. Medlemsrekrytering/medlemsregister 
 
I dagsläget har vi fått in betalning från 885 betalande. Nytt medlemsregister tas i bruk under 
april månad. Angående rekrytering av nya medlemmar tar Barbro Knutsson kontakt med 
Ölands köpstad om att få vara närvarande vid ex-vis invigningen av Köpstadens 
ombyggnation. 
 

§ 10. Övrigt  
 
SPFs hälsovecka 20-24 maj. Förslag på tipsrunda med grillning och en blomstervandring med 
Arne Dagmalm.  
Kerstin Eriksson meddelar att kommunmästerskap i bowls i Albylen 16 mars. 
Lena Sjölinger efterhör med Anki Strömblad Ekwall om hon vill fortsätta vara nyckelansvarig. 
Britt-Marie Mörtsjö frågar Lasse Carlsson om att lämna tillbaka nycklar. 
Christer Svensson tillsammans med Maja Arthursson har erbjudit sig att stå för 
underhållningen på något månadsmöte. 
 

§ 11. Mötet avslutas 
 
Ordf Anders Bergzén tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Nästa  styrelsemöte är  den 11 april  kl 9:30    
  
 
 
 
Anders Bergzén Gunnel Nyberg 
Ordförande Sekreterare 
 

 

Innan styrelsemötets öppnande informerade Bertil Johansson oss om den tilltänkta 

ombyggnationen på Eken. Väggen tas bort till gröna salen. Det har varit problem med 

ventilationen, slår från ibland, för låg säkring, fel på relä? Ombyggnationen föreslås komma 

igång när alla aktiviteter har slutat för säsongen men kommunen har fortfarande inte lämnat 

besked om hyran. Anders Bergzén ska åter igen försöka få kontakt med Niclas Beerman. 

Arbetsgruppen består av Bertil Johansson, Ami Bachér från SPF och Bo Sevborn och Gösta 

Linder från PRO samt Alf Bergman och Karl-Erik Andersson från Eken-gruppen.  

 

    


